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Protokół Nr LXIV/1/2013 

z LXIV sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 3 grudnia 2013 r.               
w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 
        Na ustawowy skład 25 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności                    
25 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia LXIV sesji 
Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady.  
 
Powitał radnych oraz: 

 Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
 Pana Romana Holzera – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
 Pana Stanisława Sienko – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa,  
 Panią Janinę Filipek – Skarbnika Miasta Rzeszowa, 
 Panią Janinę Załuską – Dyrektora Biura Obsługi Prawnej UM Rzeszowa, 
 Pana Henryka Wolickiego – Pełnomocnika Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. 

Oświaty, Opieki Społecznej i Osób Niepełnosprawnych, 
(lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu), 
 dyrektorów wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek 

organizacyjnych Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem, 
 przedstawicieli prasy, radia i telewizji,  
 przewodniczących rad osiedli (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu), 
 przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno – zawodowych, 

zaproszonych gości,  
 a także przybyłych mieszkańców Miasta (lista obecności stanowi załącznik        

nr 4 do protokołu). 
 
Następnie przedstawił proponowany porządek obrad LXIV sesji Rady Miasta 
(porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
 
Poinformował, że wpłynęły następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego 
porządku obrad: 

1. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 2 a – projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej 
Miasta Rzeszowa na 2013 r. Wniosek został przyjęty jednogłośnie (15 głosami 
„za”).  

2. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 3 a – projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem 2013 roku. Wniosek został przyjęty jednogłośnie                   
(16 głosami „za”).  
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3. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 8 a – projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad                    
i trybu udzielania dotacji celowej dla osób fizycznych na inwestycje związane                 
z ochroną środowiska ze środków pochodzących z wpływów z tytułu opłat za 
korzystanie ze środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za 
przekroczenia lub naruszenia wymogów korzystania ze środowiska.  Wniosek 
został przyjęty jednogłośnie (17 głosami „za”).  

4. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 11 a – projekt uchwały w sprawie przekształcenia Zespołu 
Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych – Dom dla Dzieci i Młodzieży 
„MIESZKO” w Rzeszowie w Centrum Administracyjne do Obsługi Placówek 
Opiekuńczo – Wychowawczych i placówki opiekuńczo – wychowawcze pod 
nazwą: Dom dla Dzieci „MIESZKO” w Rzeszowie i Dom dla Dzieci 
„DOBRAWA” w Rzeszowie oraz nadania im statutów. Wniosek został 
przyjęty jednogłośnie (16 głosami „za”).  

5. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 11 b – projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzeszowie. Wniosek został 
przyjęty jednogłośnie (16 głosami „za”).  

6. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                
w punkcie 11 c – projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzeszowie. Wniosek został przyjęty 
jednogłośnie (16 głosami „za”).  

7. Radny Pan Jacek Kiczek – zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad –             
w punkcie 4a – Rezolucja Rady Miasta Rzeszowa z dnia 3 grudnia 2013 r.           
w sprawie wydarzeń na Ukrainie. Wniosek nie uzyskał wymaganej liczby 
głosów. Za jego przyjęciem głosowało 12 radnych, 4 było przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 

8. Radny Pan Wiesław Buż – zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 
9a – Informacja o podłożu ideologicznym powstania Pomnika Walk 
Rewolucyjnych w Rzeszowie – 1974 r. – wystąpienie przedstawiciela Instytutu 
Pamięci Narodowej w Rzeszowie. 

 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zgłosił wniosek przeciwny do wniosku zgłoszonego 
przez radnego Pana Wiesława Buża.  
 
Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem dotyczącym zdjęcia z porządku obrad 
punktu 9a.  

 
Wniosek został przyjęty 13 głosami „za”, przy 5 głosach przeciwnych, bez 

głosów wstrzymujących.  
 
Rada Miasta przyjęła następujący porządek obrad: 
 
1. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa (druk: LXIV/6/2013). 
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2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na                    
2013 r. (druk: LXIV/7/2013). 

3. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na                 
2013 r. 

4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Projektant” (druk: LXIV/8/2013). 

5. Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem                 
2013 roku. 

6. Oświadczenia i informacje.  
7. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Targowej 

w Rzeszowie (druk: LXIV/1/2013). 
8. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Leśnej          

w Rzeszowie (druk: LXIV/9/2013). 
9. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony  

(druk: LXIV/2/2013). 
10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości                

(druk: LXIV/3/2013). 
11. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej 

dla osób fizycznych na inwestycje związane z ochroną środowiska ze środków 
pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska                                         
i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia lub naruszenia wymogów 
korzystania ze środowiska. 

12. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o. w Rzeszowie          
(druk: LXIV/9/2013). 

13. Wybór Radnych do składu Komisji ds. Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego.  
14. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2013 rok                             
(druk: LXIV/4/2013). 

15. Uchwała w sprawie przekształcenia Zespołu Placówek Opiekuńczo – 
Wychowawczych – Dom dla Dzieci i Młodzieży „MIESZKO” w Rzeszowie           
w Centrum Administracyjne do Obsługi Placówek Opiekuńczo – 
Wychowawczych i placówki opiekuńczo – wychowawcze pod nazwą: Dom dla 
Dzieci „MIESZKO” w Rzeszowie i Dom dla Dzieci „DOBRAWA” w Rzeszowie 
oraz nadania im statutów.    

16. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Rzeszowie. 

17. Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Rzeszowie. 

18. Uchwała w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Miasta Rzeszowa na 2014 rok (druk: LXIV/5/2013). 

19. Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 
2014 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa               
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w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”. 

20. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi (druk: LXIV/11/2013). 
21. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi (druk: LXIV/12/2013). 
22. Interpelacje i zapytania. 
23. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 
Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
 
Obrady prowadził Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta. 
 
 
Ad. 1.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa 
(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIV/6/2013 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  
Następnie przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały, która stanowi załącznik 
nr 7 do protokołu. 
Tekst jednolity projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Rzeszowa została przyjęta 15 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 2.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2013 r. (projekt uchwały, wraz                
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIV/7/2013 stanowi załącznik             
nr 9 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na       
2013 r. została przyjęta 15 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 4 głosach 
wstrzymujących. 
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Ad. 3.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2013 r. (projekt uchwały, wraz                
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 
 
Radny Pan Witold Walawender – zapytał, czy jest możliwość zabezpieczenia 
środków finansowych na regulacje płac dla pracowników samorządowych, ze 
szczególnym uwzględnieniem pracowników administracji i obsługi placówek 
oświatowych? 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – wyjaśniła, iż nie może odpowiedzieć 
wiążąco z uwagi na brak dostatecznych danych, dotyczących określenia poziomu 
nadwyżki operacyjnej.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na       
2013 r. została przyjęta 18 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach 
wstrzymujących. 
 
Ad. 4.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Projektant” (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku        
nr LXIV/8/2013 stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                       
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant” została przyjęta 17 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 5.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2013 roku (projekt uchwały, wraz                
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem          
2013 roku została przyjęta 18 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy                    
3 głosach wstrzymujących. 
 
Obrady prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta. 
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Ad. 6.  
 

1) Rada Miasta przyjęła bez uwag Protokół Nr LVIII/1/2013 z LVIII sesji odbytej 
w dniu 3 września 2013 r.  

2) Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że dokonał  
            sprostowania oczywistych omyłek: 

1. Sprostowanie dotyczące uchwały Nr LXIII/1141/2013 z dnia 14 listopada              
2013 r. w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na                 
2013 r. W uzasadnieniu do uchwały w części Wydatki w dziale Kultura 
fizyczna jest zwrot „Zmniejszenia”, a powinno być „Zwiększenia”, zgodnie 
z tabelą Nr 2 i treścią uzasadnienia do niniejszej uchwały.  

2. Sprostowanie dotyczące uchwały Nr LXIII/1142/2013 z dnia 14 listopada              
2013 r. w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczenia podatku rolnego za 2014 rok na obszarze Gminy Miasto 
Rzeszów. Sprostowanie polega na tym, że w wierszu 21 uzasadnienia 
uchwały wpisano „proponuje się obniżyć”, a powinno być „obniżono”. 

3. Sprostowanie dotyczące uchwały Nr LXIII/1143/2013 z dnia 14 listopada              
2013 r. w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Sprostowanie polega na tym, że w wierszu 12 i 15 uzasadnienia uchwały 
wpisano słowo „proponowane”, które należy wykreślić. 

4. Sprostowanie dotyczące uchwały Nr LXIII/1144/2013 z dnia 14 listopada              
2013 r. w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Sprostowanie polega na tym, że w wierszu 19 uzasadnienia uchwały 
wpisano słowo „proponowane”, które należy wykreślić. 

5. Sprostowanie dotyczące uchwały Nr LXIII/1144/2013 z dnia 14 listopada            
2013 r. w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Sprostowanie polega na tym, że w wierszu 20 uzasadnienia uchwały 
wpisano słowo „proponowanych”, które należy wykreślić. 

6. Sprostowanie dotyczące uchwały Nr LXIII/1144/2013 z dnia 14 listopada            
2013 r. w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Sprostowanie polega na tym, że w tytule załącznika nr 1 do uzasadnienia 
uchwały wpisano słowo „proponowane”, które należy wykreślić. 

Pisma dotyczące sprostowań i uchwał w poprawionej wersji stanowią załącznik 
nr 13 do protokołu.  

 
3) Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 

wpłynęło pismo Starosty Przemyskiego, dotyczące włączenia się w prace 
Komitetu Inicjatywy Ustawodawczej, utworzonego w celu przygotowania 
obywatelskiego projektu ustawy w sprawie uczczenia ofiar masowych 
mordów na Wołyniu i ustanowienia dnia 11 lipca Dniem Pamięci Męczeństwa 
Kresowian. Pismo Starosty Przemyskiego stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu.  

4) Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował: 
a) „W listopadzie jedna z firm przeprowadziła telefoniczny sondaż wśród mieszkańców 

23 największych miast w Polsce. Wyniki tego sondażu wskazują, że mieszkańcy 
naszego miasta są przekonani, że Rzeszów jest dobrym miejscem do życia i prężnie się 
rozwija. Po zsumowaniu wszystkich czynników, które były brane pod uwagę, Rzeszów 
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uplasował się na 5 miejscu w Polsce. Natomiast w 2 kategoriach tj. estetyka miasta 
oraz stan ulic Rzeszów zajął 1 miejsce. Ponadto w 2 kategoriach tj. poczucie 
bezpieczeństwa oraz dostęp do żłobków i przedszkoli Rzeszów zajął 2 miejsce. 
Natomiast na pytanie – czy mieszkańcy są zadowoleni ze sposobu zarządzania 
miastem – 66% mieszkańców miasta odpowiedziało, że popiera obecne działania 
Prezydenta. Z przeprowadzonego sondażu wynika, że 83% badanych w grupie 
wiekowej 18 – 24 lata oddałoby głos w wyborach Prezydenta Miasta na obecnego 
Prezydenta. Sondaż dotyczył również oceny pracy obecnego Prezydenta i oceny dobre 
oraz bardzo dobre wystawiło 77% badanych. Prezydent Miasta Rzeszowa zdobył 
również 2 miejsce wśród wszystkich ocenianych Prezydentów”. 

b) „Miejskie spółki otrzymały statuetki Lider Regionu 2013 – Miejskie Przedsiębiorstwo 
Energetyki Cieplnej za bezpieczne, ekonomiczne i ekologiczne zaopatrzenie miasta           
w ciepło, Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej za estetykę przestrzeni 
miejskiej oraz Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji za modernizację 
stacji uzdatniania wody”. 

c) „Rzeszów został uhonorowany Europejską Nagrodą za Najlepsze Praktyki. Prezydent 
Miasta odbierze nagrodę w Wiedniu. Oceniano 51 samorządów i firm z całej Europy. 
Wyróżnienia otrzymało jedynie 7 miast z całej Europy i Rzeszów znalazł się w tym 
gronie”. 

 
Radny Pan Stanisław Ząbek – w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa”                      
i Sojuszu Lewicy Demokratycznej – pogratulował Prezydentowi Miasta osiągniętych 
wyników.  
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – w imieniu Klubu Radych Platformy 
Obywatelskiej – przedstawiła oświadczenie o treści: „Uchwałą Nr LIII/987/2013             
z dnia 21 maja 2013 r. Rada Miasta Rzeszowa zobowiązała Prezydenta do przyspieszenia 
opracowania planu zagospodarowania przestrzennego nr 139/10/2006 przy ul. Zielonej               
z adnotacją zakończenia tego planu do końca 2013 r. W tej samej uchwale Rada Miasta 
postulowała zaniechanie wszelkich działań zmierzających do zbycia lub zagospodarowania 
terenu objętego planem przed jego uchwaleniem. Tymczasem dowiadujemy się, że w dniu            
27 listopada 2013 r. zostało wydanie pozwolenie na budowę bloku komunalnego na tym 
terenie. Beneficjentem tego pozwolenia jest jednostka miejska. Co więcej, wcześniej dokonano 
dla procesu inwestycyjnego podziału geodezyjnego działki. Dlatego, w imieniu klubu radnych 
Platformy Obywatelskiej, proszę o niezwłoczne wyjaśnienie tych działań i przedstawienie 
stanowiska Prezydenta w tej sprawie. Oczekujemy, że jeżeli te informacje okażą się 
prawdziwe, Pan Prezydent zaniecha dalszych działań, sprzecznych ze wspomnianą na 
wstępie uchwałą. Opracowanie planu na tym terenie pogodziłoby wszelkie strony. 
Mieszkańcy protestowali i nic nie stało na przeszkodzie, aby ten plan do końca tego roku 
uchwalić. Tym bardziej, że obserwujemy, iż na terenie miasta później podjęte uchwały                     
o przystąpieniu do opracowania planu są procedowane i są już na ukończeniu”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – poinformował, że w tym tygodniu                    
w Poznaniu odbędzie się spotkanie prezydentów miast i urbanistów, dotyczące 
zagrożeń wynikających z opracowywania miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego.  
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Radny Pan Bogusław Sak – zabierając głos w dyskusji, stwierdził: „Budowa budynku 
komunalnego nie jest sprzeczna z realizacją miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. Ponadto w budżecie miasta na 2014 rok są zabezpieczone środki na realizację 
tego zadania”. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – wyjaśniła, że nie jest przeciwna budowie bloku 
komunalnego i zaapelowała o realizację zapisów podjętej uchwały. 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – stwierdził, że jeżeli zapisy uchwały nie zostały 
zakwestionowane przez Wojewodę Podkarpackiego, to powinny być realizowane. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – wyjaśnił, że Miasto zobowiązało się, iż 
zostanie wybudowanych 5 mieszkań dla kadry lekarskiej z Wydziału Lekarskiego, 
który ma powstać na Uniwersytecie Rzeszowskim.  
 
Radny Pan Czesław Chlebek – pogratulował osiągnięć oraz przyznanych nagród. 
Stwierdził, że reguły pozyskiwania środków są dla wszystkich samorządów 
identyczne i to od nich zależy sposób ich wykorzystania.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – powiedział, że zapisy uchwały 
zobowiązywały Prezydenta Miasta do opracowania planu zagospodarowania 
przestrzennego na omawianym terenie. Dodał również, że wszyscy są dumni                       
z osiągniętych przez Miasto sukcesów. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – w odpowiedzi na 
oświadczenie złożone przez Radną Panią Jolantę Kaźmierczak poinformował, że 
radnym zostaną przekazane stosowne wyjaśnienia w sprawie.  
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – powiedział: „Kilka lat temu podjęliśmy 
decyzję o budowie mieszkań komunalnych przy ul. Strzelniczej i również spotkało się to                   
z protestami, ale zapotrzebowanie na budowę mieszkań komunalnych w mieście jest duże”. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – wyjaśniła, że Rada Osiedla Drabinianka 
wnioskuje o budowę na tym terenie m. in. domu kultury, placu zabaw, miasteczka 
ruchu drogowego.  
 
Ad. 7.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały              
w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Targowej                            
w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku                
nr LXIV/1/2013 stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy                   
ul. Targowej w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
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Ad. 8.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały              
w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Leśnej                          
w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku                
nr LXIV/9/2013 stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 
 
Radny Pan Robert Kultys – poprosił o uzasadnienie decyzji o wydzierżawieniu 
nieruchomości na okres 15 lat z jednoczesnym odstąpieniem od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  
 
Radny Pan Bogusław Sak – poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 
obrad Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska                   
i został zaopiniowany pozytywnie. Zaapelował o nieblokowanie wskazanej                    
w projekcie uchwały inwestycji i podjęcie niniejszej uchwały. 
 
Radny Pan Mirosław Kwaśniak – zauważył, że inicjatywy służące dzieciom                          
i młodzieży są godne poparcia.  
 
Radny Pan Konrad Fijołek – zapytał, czy ogłoszenie przetargu nie spowoduje, że 
podmiot straci dofinansowanie, które otrzymał na ten projekt ze środków unijnych? 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – wyjaśnił: 
„Podmiot wystąpił do nas, iż ma zapewnienie z Urzędu Marszałkowskiego, że jeżeli do końca 
roku będzie miał umowę to otrzyma dofinansowanie ze środków unijnych w wysokości 85 %”. 
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – wyraził poparcie dla omawianego projektu 
uchwały.  
 
Radny Pan Wiesław Buż – wyraził poparcie dla inicjatywy przedstawionej                              
w powyższym projekcie uchwały tj. urządzenia pola do mini golfa.  
 
Przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy                   
ul. Leśnej w Rzeszowie została przyjęta 17 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, 
przy 3 głosach wstrzymujących.  
 
Ad.9.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały              
w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony (projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIV/2/2013 stanowi załącznik 
nr 17 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
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Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony 
została przyjęta 16 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym.  
 
Ad. 10.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały              
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości (projekt uchwały, wraz         
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIV/3/2013 stanowi załącznik           
nr 18 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości została 
przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 11.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej dla osób 
fizycznych na inwestycje związane z ochroną środowiska ze środków pochodzących 
z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i administracyjnych kar 
pieniężnych za przekroczenia lub naruszenia wymogów korzystania ze środowiska 
(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 19 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 
celowej dla osób fizycznych na inwestycje związane z ochroną środowiska ze 
środków pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska              
i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia lub naruszenia wymogów 
korzystania ze środowiska została przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 12.  

 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o. w Rzeszowie (projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIV/10/2013 stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu). 
Zgłosił autopoprawkę do podstawy prawnej projektu uchwały o treści:                   
„Dz. U. z 2013 r. poz. 595 z późn. zm.” 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
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Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o. w Rzeszowie została 
przyjęta jednogłośnie (19 głosami „za”). 
Ogłoszono 10 min. przerwy.  
 
Ad. 13. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił zasady głosowania 
dotyczące wyboru członków do prac w Komisji ds. Rzeszowskiego Budżetu 
Obywatelskiego. Poinformował, że po zgłoszeniu kandydatur odbędzie się 
głosowanie dotyczące każdej z nich z zaznaczeniem, iż można głosować jedynie „za” 
daną kandydaturą. Radni z największą liczbą głosów zostaną członkami Komisji         
ds. Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego. Poprosił o zgłaszanie kandydatur.  
 
Radny Pan Bogusław Sak – zgłosił kandydaturę radnego Pana Czesława Chlebka.  
 
Radny Pan Waldemar Wywrocki – zgłosił kandydaturę radnego Pana Witolda 
Walawendra.  
 
Radna Pani Beata Ratajczak – zgłosiła kandydaturę radnego Pana Wiesława Buża. 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zgłosił kandydaturę radnego Pana Waldemara 
Szumnego. 
 
Radny Pan Czesław Chlebek – zgłosił kandydaturę radnego Pana Bogusława Saka. 
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – zgłosił kandydaturę radnej Pani Jolanty 
Kaźmierczak.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zgłosił kandydaturę radnego Pana Andrzeja Deca. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zgłosił kandydaturę radnego Pana Marka Strączka.  
 
Radny Pan Bogusław Sak – zgłosił kandydaturę radnego Pana Stanisława Ząbka. 
 
Radny Pan Witold Walawender – zgłosił kandydaturę radnego Pana Waldemara 
Wywrockiego.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – zapytał, czy kandydaci wyrażają 
zgodę na kandydowanie? 
 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  
 
Radna Jadwiga Stręk – zaproponowała, aby w skład Komisji ds. Rzeszowskiego 
Budżetu Obywatelskiego wchodzili przedstawiciele wszystkich klubów radnych. 
 
Ogłoszono przerwę w obradach. 
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Radny Pan Czesław Chlebek – poinformował, że wypracowano propozycję, aby 
każdy klub wskazał swojego przedstawiciela do prac w Komisji ds. Rzeszowskiego 
Budżetu Obywatelskiego. W skład Komisji powinien wejść również Przewodniczący 
Rady Miasta.  
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – złożył rezygnację z kandydowania.  
 
Radny Pan Czesław Chlebek – złożył rezygnację z kandydowania. Poinformował, 
że kandydatem klubu Rozwój Rzeszowa jest radny Pan Bogusław Sak.  
 
Radny Pan Waldemar Wywrocki – złożył rezygnację z kandydowania. 
 
Radny Pan Marek Strączek – złożył rezygnację z kandydowania. 
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – poinformował, że kandydatem klubu Platformy 
Obywatelskiej jest radna Pani Jolanta Kaźmierczak.   
 
Radny Pan Witold Walawender – złożył rezygnację z kandydowania. Wyraził 
opinię, iż w skład Komisji powinni wejść również radni niezrzeszeni.  
 
Radna Marta Niewczas – wyraziła opinię, iż radni niezrzeszeni powinni 
uczestniczyć w pracach Komisji.  
 
Radny Pan Robert Kultys – powiedział, że o terminach posiedzeń Komisji powinni 
być zawiadamiani wszyscy radni.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił proponowany skład 
Komisji ds. Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego: 
- Radny Pan Wiesław Buż, 
- Radny Pan Andrzej Dec, 
- Radna Pani Jolanta Kaźmierczak, 
- Radny Pan Bogusław Sak, 
- Radny Pan Waldemar Szumny. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
 Zaproponowany skład Komisji ds. Rzeszowskiego Budżetu 
Obywatelskiego został przyjęty 22 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym, bez 
głosów wstrzymujących. 
 
Ad. 14.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały 
zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych,               
z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
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Niepełnosprawnych na 2013 rok (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXIV/4/2013 stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2013 rok została przyjęta 
jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 15.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie przekształcenia Zespołu Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych – Dom 
dla Dzieci i Młodzieży „MIESZKO” w Rzeszowie w Centrum Administracyjne do 
Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych i placówki opiekuńczo – 
wychowawcze pod nazwą: Dom dla Dzieci „MIESZKO” w Rzeszowie i Dom dla 
Dzieci „DOBRAWA” w Rzeszowie oraz nadania im statutów (projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie przekształcenia Zespołu Placówek Opiekuńczo – 
Wychowawczych – Dom dla Dzieci i Młodzieży „MIESZKO” w Rzeszowie                
w Centrum Administracyjne do Obsługi Placówek Opiekuńczo – 
Wychowawczych i placówki opiekuńczo – wychowawcze pod nazwą: Dom dla 
Dzieci „MIESZKO” w Rzeszowie i Dom dla Dzieci „DOBRAWA” w Rzeszowie 
oraz nadania im statutów została przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 

 
Ad. 16.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 
nr 23 do protokołu). 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie                    
(19 głosami „za”). 
 
Ad. 17.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej              
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w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu). 
 
Przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (19 głosami „za”). 
 
Ad. 18.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
Miasta Rzeszowa na 2014 rok (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXIV/5/2013 stanowi załącznik nr 25 do protokołu). 
 
Przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Miasta Rzeszowa na 2014 rok została przyjęta 
jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – ponownie zgłosił wniosek dotyczący wprowadzenia do 
porządku obrad punktu – Rezolucja Rady Miasta Rzeszowa z dnia 3 grudnia            
2013 r. w sprawie wydarzeń na Ukrainie. 
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (20 głosami „za”).  
 
Ustalono, że powyższy punkt zostanie omówiony po punkcie 21. 
 
Ad. 19.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2014 rok              
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa                             
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                 
i o wolontariacie” (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik                   
nr 26 do protokołu). 
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – zaproponował, aby wprowadzić następujące 
poprawki do powyższego projektu uchwały: 
1) § 9 pkt 1 ppkt 11: 
„wykorzystywanie kanałów komunikacji i promocji samorządu do promowania działań 
organizacji”.  
2) § 11 pkt 6 ppkt c: 
„wspieranie wolontariatu na rzecz bezdomnych zwierząt i prowadzenia działań 
informacyjnych i edukacyjnych na rzecz ochrony praw zwierząt”.  
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Zgłosił również uwagę dotyczącą wpisania do omawianego projektu uchwały zapisu 
dotyczącego „opracowania wieloletniego programu współpracy Miasta Rzeszowa                    
z organizacjami pozarządowymi, w ten sposób, aby znalazł się w tegorocznym programie                
i aby w efekcie końcowym można było głosować nad rocznym planem i wieloletnim 
programem”. 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta – zauważył, że projekt 
Programu był umieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej i każda organizacja 
pożytku publicznego mogła zgłaszać uwagi do projektu.  
 
Pani Janina Załuska – Dyrektor Biura Obsługi Prawnej – powiedziała, że Program 
był konsultowany z organizacjami pożytku publicznego, gdyż jest to wymóg 
ustawowy. Proponowane uwagi można rozważyć przy następnym projekcie 
Programu. Rada Miasta ma obowiązek do końca roku podjąć uchwałę w sprawie 
uchwalenia Programu. Jeżeli zgłoszone poprawki zostałyby wprowadzone, 
należałoby poinformować o tym organizacje pożytku publicznego.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – zaproponował, aby na dzisiejszej 
sesji podjąć omawianą uchwałę, a zgłoszone zmiany przygotować na następną sesję.  
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego                     
i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi i Organizacjami Pozarządowymi Rady 
Miasta – poprosił o wprowadzenie poprawki przyjętej przez komisję o treści: 
„§16 pkt 3: Nie później niż do dnia 30 kwietnia 2015 roku Prezydent przedłoży Radzie 
Miasta sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy miasta Rzeszowa na 2014 rok                 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy               
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – zgłosił wniosek dotyczący skierowania projektu 
uchwały do komisji.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Wniosek został przyjęty 11 głosami „za”, przy 7 głosach przeciwnych              
i 3 głosach wstrzymujących.  
 
Obrady prowadził Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta. 
 
Ad. 20, 21. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, wraz z autopoprawką                                
w uzasadnieniu – dotyczący skargi złożonej na działalność dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXIV/11/2013 stanowi załącznik nr 27 do protokołu).  
Następnie przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, wraz                            
z autopoprawką w uzasadnieniu – dotyczący skargi złożonej na działalność 
dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum 
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Leczenia Uzależnień w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXIV/12/2013 stanowi załącznik nr 28 do protokołu). 
Poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekty 
uchwał.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi została przyjęta jednogłośnie                 
(17 głosami „za”). 

 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi została przyjęta jednogłośnie                 

(16 głosami „za”). 
 

Radny Pan Bogusław Sak – poprosił o ponowne głosowanie wniosku radnego Pana 
Marcina Deręgowskiego w sprawie skierowania do komisji projektu uchwały           
w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2014 rok                     
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa                             
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego          
i o wolontariacie”. 
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – zgłosił wniosek przeciwny.  
 

Wniosek dotyczący skierowania projektu uchwały do komisji został 
przyjęty 11 głosami „za”, przy 10 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym.  
 
Ad. 21a.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – odczytał tekst Rezolucji Rady Miasta Rzeszowa z dnia               
3 grudnia 2013 r. w sprawie wydarzeń na Ukrainie. Tekst Rezolucji stanowi 
załącznik nr 29 do protokołu.  
Poinformował, że słowo „naród” postanowiono zastąpić słowem „obywatele”.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zaproponował, aby tekst Rezolucji został poprawiony 
pod względem stylistycznym.  
 
Ustalono, że punkt zostanie rozpatrzony po dokonaniu stylistycznych poprawek.  
 
Ad. 22.  
 
Radni pp. Witold Walewender, Bogusław Sak, Stanisław Ząbek, Waldemar 
Wywrocki, Czesław Chlebek, Mirosław Kwaśniak, Beata Ratajczak, Grzegorz 
Budzik, Wiesław Buż, Konrad Fijołek – złożyli pisemnie wniosek o treści: 
 

„Wnosimy do projektu budżetu Miasta Rzeszowa o zabezpieczenie środków 
finansowych na regulacje płac dla pracowników samorządowych ze szczególnym 
uwzględnieniem pracowników administracji i obsługi placówek oświatowych”. 
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Radny Pan Waldemar Wywrocki – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

„Panie Prezydencie, pochwalam pomysł budowy kolejnej kładki – innowacyjnego 
przejścia nad skrzyżowaniem ulic Piłsudskiego i Targowej. Kładka obecnie istniejąca robi 
bardzo duże wrażenie i doskonale spełnia swoją rolę”. 
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o ujęcie w budżecie na 2014 r., bądź w bieżących zmianach budżetowych, 
realizacji zadania pn. „Budowa parkingu samochodowego na działce nr 1498/16 w obr. 207 
stanowiącej własność Gminy Miasto Rzeszów”. 
 
Radni pp. Jerzy Cypryś, Jolanta Kaźmierczak – złożyli pisemnie interpelację                  
o treści: 
 

„Proszę o informację na temat wydanego pozwolenia na budowę na blok komunalny 
przy ul. Granicznej i Zielonej (decyzję oraz mapę sytuacyjną obiektu) wraz z wykazem stron 
w postępowaniu”. 
 
Radni pp. Jerzy Cypryś, Robert Kultys – złożyli pisemnie interpelacje o treści: 
 

„Proszę o wyjaśnienie działań Pana Prezydenta w kwestii wniosku Rady Osiedla 
Krakowska – Południe w sprawie realizacji terenów rekreacyjnych zgodnie z założeniami 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz planem zagospodarowania                    
i projektem budowlanym (zgodnie z pismem SR 023.Kr – Płd.44.2013 z dnia 21.08.2013) ”. 
 
Radna Pani Jadwiga Stręk – złożyła pisemnie zapytanie o treści: 
 

„Chciałam zapytać, czy na przebudowanej części ul. Borowej będą zainstalowane 
progi? W części od ul. Skrajnej do ul. Długiej znajdują się stare domy, jest gęsta zabudowa. 
W tej chwili samochody przejeżdżające rozwijają zbyt dużą prędkość, co zagraża 
mieszkańcom”. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – złożyła ustnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o przedstawienie inwentaryzacji infrastruktury sportowej w mieście             
(m. in. ilość boisk na osiedlach, boiska piaskowe, siłownie zielone itp.)”. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – Pan Andrzej Dec – złożył ustnie 
interpelację o treści: 
 

„W ciągu ulicy Kopisto firma HARTBEX buduje bloki. Wybudowano wjazd na 
budowę, ale pozostawiono wysokie krawężniki. W tym miejscu znajduje się ścieżka rowerowa, 
która z tego powodu utraciła ciągłość. Proszę o interwencję”. 
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Radna Pani Beata Ratajczak – złożyła ustnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o uporządkowanie zaplecza budynków sąsiadujących z podwórkiem budynku 
przy ul. Kopernika 16”. 
Radny Pan Waldemar Wywrocki – złożył ustnie zapytanie o treści: 
 

„W nawiązaniu do odpowiedzi na zapytanie Nr LXIII/4/2013, ponawiam pytanie 
odnośnie możliwości włączenia sygnalizacji świetlnej przy ul. Słowackiego w godzinach od 
7.00 do 15.00”. 
 
Radny Pan Robert Kultys – złożył ustnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o przedstawienie listy osób, które wchodziły w skład komisji decydującej              
o obecnym oświetleniu Ratusza”. 
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – złożył ustnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o analizę i regulację sygnalizacji świetlnej na Al. Sikorskiego. Sygnalizacja od 
skrzyżowania Al. Sikorskiego z ul. Łukasiewicza oraz sygnalizacja przy skrzyżowaniu            
z ul. Robotniczą nie są kompatybilne”. 
 
Radny Pan Marek Strączek – złożył ustnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o naprawę zapadniętej nawierzchni ulic: Hoffmanowej, Jagiellońskiej i Unii 
Lubelskiej”. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – złożyła ustnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o wykonanie drugiej wiaty przystankowej przy Galerii Rzeszów”. 
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – złożył ustnie interpelację o treści: 
 

„Mieszkańcy bloku nr 6 i 8 przy ulicy Lenartowicza zgłaszają, że wystawiane są im 
mandaty, gdyż ustawiony w tym miejscu znak zakazu zatrzymywania się i postoju dotyczy 
również zatoczki znajdującej się przed ich blokiem. Prośba dotyczy wyłączenia 
obowiązywania znaku w zatoczce”. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – złożył ustnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o zwrócenie uwagi czy organizacja ruchu na skrzyżowaniu ulic Armii 
Krajowej i Krzyżanowskiego oraz Krzyżanowskiego i Paderewskiego jest prawidłowa? Należy 
się zastanowić nad tym, czy nie wprowadzić sygnalizacji świetlnej”. 
 
Ad. 23.  
 
Radni otrzymali sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres 
od 30 października 2013 r. do 20 listopada 2013 r. (sprawozdanie stanowi załącznik 
nr 30 do protokołu).  
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Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – zaprosił radnych na uroczyste otwarcie 
Mostu Narutowicza, które odbędzie w dniu 5 grudnia o godz. 16.30.  
 
Radny Pan Mirosław Kwaśniak - zwrócił uwagę, że przed remontem na ul. Rejtana 
na sygnalizacji świetlnej były zamontowane czasomierze. Zapytał, czy po 
zakończonym remoncie zostaną one ponownie zainstalowane? 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił, że w ramach 
projektu „Budowa systemu integrującego transport publiczny Miasta Rzeszowa                  
i okolic” sygnalizacja świetlna będzie sterowana komputerowo. 
 
cd. ad. 21a.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – odczytał poprawiony tekst Rezolucji Rady Miasta 
Rzeszowa z dnia 3 grudnia 2013 r. w sprawie wydarzeń na Ukrainie. Tekst Rezolucji 
stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  
 
Przystąpiono do głosowania:  
 

Rezolucja Rady Miasta Rzeszowa z dnia 3 grudnia 2013 r. w sprawie 
wydarzeń na Ukrainie została przyjęta 20 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, 
przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
Na LXIV sesji odbytej w dniu 3 grudnia 2013 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr LXIV/1171/2013 – zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. 
 

2. Uchwała Nr LXIV/1172/2013 – w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2013 r. 
 

3. Uchwała Nr LXIV/1173/2013 – w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2013 r. 
 

4. Uchwała Nr LXIV/1174/2013 – w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 
oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 
 

5. Uchwała Nr LXIV/1175/2013 – w sprawie wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem 2013 roku. 

 
6. Uchwała Nr LXIV/1176/2013 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

położonej przy ul. Targowej w Rzeszowie. 
 

7. Uchwała Nr LXIV/1177/2013 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Leśnej w Rzeszowie. 
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8. Uchwała Nr LXIV/1178/2013 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na 

czas nieoznaczony.  
 

9. Uchwała Nr LXIV/1179/2013 – w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
nieruchomości.  
 

10. Uchwała Nr LXIV/1180/2013 – zmieniająca uchwałę w sprawie zasad i trybu 
udzielania dotacji celowej dla osób fizycznych na inwestycje związane                 
z ochroną środowiska ze środków pochodzących z wpływów z tytułu opłat za 
korzystanie ze środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za 
przekroczenia lub naruszenia wymogów korzystania ze środowiska. 
 

11. Uchwała Nr LXIV/1181/2013 – w sprawie podwyższenia kapitału 
zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka   
z o. o. w Rzeszowie. 
 

12. Uchwała Nr LXIV/1182/2013 – zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa   
w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu 
finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
na 2013 rok. 
 

13. Uchwała Nr LXIV/1183/2013 – w sprawie przekształcenia Zespołu Placówek 
Opiekuńczo – Wychowawczych – Dom dla Dzieci i Młodzieży „MIESZKO”          
w Rzeszowie w Centrum Administracyjne do Obsługi Placówek Opiekuńczo – 
Wychowawczych i placówki opiekuńczo – wychowawcze pod nazwą: Dom 
dla Dzieci „MIESZKO” w Rzeszowie i Dom dla Dzieci „DOBRAWA”                     
w Rzeszowie oraz nadania im statutów. 
 

14. Uchwała Nr LXIV/1184/2013 – zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzeszowie. 
 

15. Uchwała Nr LXIV/1185/2013 – w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzeszowie. 
 

16. Uchwała Nr LXIV/1186/2013 – w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych na terenie Miasta Rzeszowa na 2014 rok. 
 

17. Uchwała Nr LXIV/1187/2013 – w sprawie rozpatrzenia skargi. 
 

18. Uchwała Nr LXIV/1188/2013 – w sprawie rozpatrzenia skargi. 
 

19. Uchwała Nr LXIV/1189/2013 – Rezolucja Rady Miasta Rzeszowa z dnia                  
3 grudnia 2013 r. w sprawie wydarzeń na Ukrainie.  
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Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 
przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia LXIV sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 11.45. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
Protokołowała:  
 
Marta Perlak                                
 
 
                                                                                            Przewodniczący  
                                                                                      Rady Miasta Rzeszowa 
 
                                                                                               Andrzej Dec 
 
       Dyrektor  
Biura Rady Miasta  
 
Mirosław Kubiak 
 
 


